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سعید الهویی

متأسفم و عذر می خواهم

سعید الهویی سرمربی گل  گهر با اشاره به تساوی تیمش مقابل فولاد می گوید:» 
هر کاری که در نیمه دوم لازم بود برای تغییر تاکتیک و بازیکنان انجام دادیم اما 
متأسفانه در لحظات آخر اشتباهات خیلی ساده ای مرتکب شدیم و دو امتیاز را 
از دست دادیم. متأسفم و برای آن عذرخواهی می کنم و بازهم مانند بازی گذشته 
مســئولیت از دســت دادن امتیــاز را بــر عهــده می گیــرم. شــاید بایــد تصمیمــات و 

کارهای بهتری انجام می دادیم که حتماً مرور می کنم.«

محمدرضا خلعتبری

در اختیار کمیته انضباطی باشگاه

خلعتبری به دلیل غیبت غیرموجه در تمرینات آلومینیوم و همچنین بی انضباطی در 
اختیار کمیته انضباطی این باشگاه قرار گرفته و باشگاه آلومینیوم اراک در صورت لزوم 
از این بازیکن به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال شکایت خواهد کرد.همچنین 
ســجاد آقایــی به دلیــل بی انضباطی هــای مکــرر در تمرینــات در طول فصــل، غیبت در 
اردوی نیم فصــل، مصدومیت هــای پــی درپــی، فعالیــت خــارج از چهارچــوب باشــگاه 
آلومینیوم در فضای مجازی هم در اختیار کمیته انضباطی باشگاه قرار گرفته است.

محمد نصرتی

داور40 ثانیه زودتر سوت زد

محمــد نصرتــی مربــی تراکتــور بــا اشــاره بــه داوری بــازی تیمــش مقابــل ملــوان 
می گویــد:» بــازی در مجمــوع خــوب بــود و در بیشــتر مواقع کنترل بازی و مالکیت 
تــوپ در اختیــار مــا بــود و تیــم حریــف با پشــتوانه هوادارانش توانســت از این بازی 
امتیاز بگیرد.من با کورنومتر زمان بازی را محاسبه کردم و مطمئنم داور بازی در 
شرایطی که تراکتور در حالت ضدحمله قرار داشت، سوت پایان بازی را ۴۰ ثانیه 

زودتر به صدا در آورد و با این کار یک موقعیت حساس را از ما گرفت.«

در آینه لیگ
فوتبال ایران

خرم الحسینی: چرا 
در انتهای جدول 

هستیم
محمــد خرم الحســینی هافبــک 
تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان 
دربــاره پیــروزی تیمــش مقابــل 
ذوب آهــن می گویــد: »مــا بعــد 
از 20 هفتــه برنــده شــدیم، ولــی 
بعــد از بــازی وقتــی خوشــحالی 
بازیکنــان را می دیــدم بــه نوعــی 
افســوس می خــوردم کــه چــرا در 
انتهــای جــدول قــرار داریــم. تیــم 
مــا در شــروع لیــگ نمایــش بــدی 
نداشــت، ولــی در ادامــه شــرایط 
طــوری رقم خورد کــه دیگر نتیجه 
نگرفتیــم و در نهایــت بــه انتهــای 

جــدول رفتیــم.« 
او بــا اشــاره بــه شــرایط تیمــش 
این طــور می گوید: »امســال برای 
هیچ کــدام از بازیکنــان نفــت 
مسجدسلیمان سال خوبی نبود 
و متأســفانه تغییــرات مدیریتی و 
همچنیــن تغییراتــی کــه در کادر 
فنی ایجاد شــد به ما ضربه زد. ما 
تــا می آمدیم با تفکرات ســرمربی 
آشــنا شــویم دوبــاره کادر فنــی 
تغییــر می کــرد و ایــن موضــوع 
بــه تیــم ضربــه زد. مــن هنــوز هم 
تعجــب می کنــم کــه تیم مــا با در 
اختیار داشــتن ایــن همه بازیکن 
خــوب چطــور در انتهــای جــدول 

قــرار دارد. 
چهــار بــازی باقــی مانده اســت که 
بــرای مــا حکــم مــرگ و زندگــی را 
دارد و بایــد در هــر چهــار مســابقه 
را  ممکــن  ز  متیــا ا ین  بیشــتر
بگیریــم. مــا بــازی بــا ذوب آهــن 
را فرامــوش کردیــم و در حــال 
حاضــر فقط به بــازی با فولاد فکر 
می کنیم و تحت هر شرایطی باید 
ســه امتیــاز ایــن بــازی را بگیریــم. 
می دانیــم کارمان بــرای ماندن در 
لیــگ برتــر بســیار ســخت اســت، 
ولــی چــاره ای نداریــم جــز اینکــه 

امیــدوار باشــیم.«
 

قاسمی نژاد: 
نیمه اول مقابل 

پرسپولیس 
سردرگم بودیم

فبــک  ها د  ســمی نژا قا محمــد 
ن  کرمــا مــس  ل  تبــا فو تیــم 
تیمــش  شکســت  ه  ر بــا ر د
مقابــل پرســپولیس می گویــد: 
»در مجمــوع شــاهد یــک بــازی 
هیجان انگیز و پرموقعیت بودیم. 
مــا در نیمــه اول تمرکــز لازم را 
نداشــتیم و بــه نوعــی ســردرگم 
بودیــم، ولی در نیمه دوم شــرایط 

بهتــری پیــدا کردیــم. 
گل اول پرســپولیس هم آفســاید 
بــود و اگــر داور در ایــن زمینــه 
تصمیــم بهتــری می گرفــت و در 
نیمه دوم هم مدافع پرسپولیس 
را اخــراج می کــرد شــاید اتفاقــات 
دیگــری رخ مــی داد. فکــر می کنم 
ایــن دو تصمیــم در رونــد بــازی 

تأثیــر داشــت. 
خــوردن دو گل از پرســپولیس 
کار هــر تیمــی را ســخت می کند، 
ولــی مــا در نیمــه دوم بــا زدن 
یــک گل بــه بــازی برگشــتیم و 
بعــد از ایــن گل چنــد موقعیــت 
بســیار ایده آل را از دست دادیم 
کــه حتــی تــوپ را بــه تیــر دروازه 
ً شــرمنده  قعــا هــم زدیــم. وا
هــواداران واقعــی مــس کرمــان 
شــدیم و بابــت ایــن موضــوع 
هــم بایــد تأســف خــورد کــه در 
ایــن مســابقه ظرفیت ورزشــگاه 
را هــواداران پرســپولیس پــر 
کــرده بودنــد و ایــن موضــوع 
بــرای مــا تعجــب آور بــود. مــا در 
شــهر خودمــان حمایت نشــدیم 
و ایــن اتفــاق واقعــاً تلــخ بــود.« 
قاســمی نژاد در پاســخ بــه ایــن 
پرســش کــه آیا مــس کرمــان در 
لیــگ برتر می ماند یــا نه این طور 
می گویــد: »مــا قطعــاً در لیــگ 
برتــر می مانیــم و ایــن را هم باید 
بگویــم که بدشانســی و ناداوری 
 باعــث شــد در پاییــن جــدول 

باشیم.«

امیدوارم صنعت نفت در لیگ بماند

فیروزی: از هواداران ما با اسپری فلفل پذیرایی شد

تا قبل از این بازی 
پیکان، 20 درصد 

امید و شانس برای 
ماندن داشتیم 

اما الان واقعاً 
80 درصد شانس 

ماندن داریم و 
البته همه چیز 

دست خودمان 
است

بــازی پیــکان مقابــل صنعــت نفــت 
آبــادان قــرار بــود از ســاعت 19:30 در 
ورزشــگاه انقــاب کــرج آغــاز شــود، امــا 
به دلیل درگیری های شــدیدی که میان 
هــواداران آبادانــی و نیروهــای برقــراری 
نظــم ایجــاد شــد، بــا تأخیــری تقریبــاً 
10 دقیقــه ای ســوت آغــاز بــازی توســط 
عرب براقی زده شد و در پایان با تساوی 

بــدون گل خاتمــه پیــدا کــرد. 
علــی فیــروزی سرپرســت تیــم فوتبــال 

صنعــت نفــت آبــادان در ایــن بــاره 
می گویــد: »تماشــاگران مــا از صبــح 
حرکت کردند به ســمت کرج. مســافت 
خیلــی زیــادی را طــی کردند تا رســیدند. 
5، 6 ســاعت قبــل از بــازی هم خســته و 
کوفتــه جلــوی اســتادیوم بودنــد. اصــاً 
در جلســه هماهنگــی پیش از مســابقه 
صحبتــی دربــاره اینکــه تماشــاگران مــا 
کجــا بنشــینند، مطــرح نشــد.  بــه پاس 
میهمــان بودن هــواداران ما بایــد از آنها 

پذیرایــی می شــد و بایــد جایــی را به آنها 
می دادنــد و از آنهــا پذیرایــی می کردنــد 
تــا اذیــت نشــوند، امــا... حــالا جــا که به 
هــواداران مــا ندادنــد، هیــچ، برخــورد 
خیلی زشــتی هم با هــواداران ما کردند. 
بــه تماشــاچی های مــا حمله کردنــد و با 
اســپری فلفــل بــه هــواداران مــا زدنــد.«  
سرپرســت تیــم فوتبــال صنعــت نفــت 
آبــادان بــا اشــاره بــه وضعیــت ســامتی 
یکــی از مصدومان این حادثه می گوید: 

»جالــب اینجاســت یکــی از هوادارانــی 
کــه اســپری فلفــل بــه او خــورده بــود، 
تشــنجی و شــیمیایی جنگ بود و با این 
اتفــاق هــر لحظــه ممکــن بــود ضایعــه 
بزرگــی بــرای او ایجــاد شــود. متأســفانه 
نمی دانــم با چــه اجازه ای اســپری فلفل 
بــه فــردی می زننــد کــه آمــده تیمــش را 
تشــویق کنــد و بــازی را جذاب تــر کنــد. 
او فــردی بــود کــه در جنــگ شــیمیایی 
شــده و نیــازی نبــود شــما بــا گاز فلفل او 

را شــیمیایی تر کنیــد.« فیــروزی دربــاره 
شــرایط نفــت آبــادان در فاصله 4 هفته 
مانده به پایان رقابت ها و شــانس بقای 
ایــن تیــم این طــور می گویــد: »اگرچــه 
نمی تــوان فوتبــال را پیش بینــی کــرد، 
امــا مــا خوشــبین  هســتیم. الان بچه ها 
مصمم هســتند تا کاری را انجام بدهند 
کــه در اوایــل مســابقات نکردند. تیم ما 
خوب اســت و پتانســیل ماندن در لیگ 

را دارد. امیــدوارم ماندنــی بشــویم.«

 zگزارش

بازی با پیکان چطور بود؟
بـــازی ســـختی بـــود و هر 2 تیـــم با توجه 
بـــه اینکـــه هفتـــه گذشـــته پیروز شـــده 
بودنـــد ایـــن هفتـــه تـــاش می کردنـــد 
اوضـــاع را بهتـــر کننـــد. پیـــکان هـــم بـــا 
توجـــه بـــه اینکـــه میزبـــان بـــود بـــه پـــر و 
پـــای مـــا پیچیـــد و هـــر 2 تیـــم موقعیت 
نصف و نیمه داشـــتند اما در کل بازی 
دعـــوای میانه میدان بود که در نهایت 
زورمـــان بهم نرســـید و بازی با مســـاوی 

تمام شـــد.
ظاهرا پیکان خیلی بسته بازی 

کرد.
 مـــا هـــم همین جـــور بودیـــم و بـــرای 
نباختـــن و بعـــد هـــم گل زدن و بـــردن 
هـــم  ن  پیـــکا رفتیـــم.  ن  میـــدا بـــه 
می خواســـت بـــرد را ادامـــه بدهـــد امـــا 
نشـــد. اگـــر 2 روز هـــم بـــازی می کردیم 
هیـــچ گلی زده نمی شـــد و بـــاز هم بازی 
بـــا مســـاوی بـــدون گل تمـــام می شـــد.
به هر حال همین یک امتیاز هم 
امید را برای ماندن در لیگ برتر 

در آبادانی ها بیشتر کرد...
بله چون بـــه تیم های بالاتر نزدیک تر 
شـــدیم. ضمـــن اینکـــه بـــازی هفتـــه 
آینـــده در خانـــه خودمـــان اســـت و 
منتظـــر لغـــزش حریفـــان باید باشـــیم. 

می خواهیـــم در 4 بـــازی باقیمانـــده 
بهتریـــن عملکـــرد را داشـــته باشـــیم.

پس بازی با نساجی یک بازی 
مهم و ۶ امتیازی است.

بلـــه، اتفاقـــاً ســـرمربی نســـاجی بـــرای 
بـــازی مـــا بـــه ورزشـــگاه آمـــد و بـــازی را 
از نزدیـــک تماشـــا کـــرد. البتـــه بـــازی 
خوبـــی از تیـــم مـــا ندیـــد و بـــدون شـــک 
آنالیزورهـــا تمـــام بازی هـــای اخیـــر ما را 
بررســـی خواهنـــد کـــرد. در هـــر صـــورت 
آن بازی که سرمربی نساجی از ما دید 
خـــوب نبود. هـــر چند که بـــرای ما مهم 
نیســـت و حتـــی اگـــر لشـــکر جنگی هم 
بیاورند ما باید آنها را شکست دهیم و 
محکـــوم به برد هســـتیم. هر تیمی جز 
نســـاجی هم بود همین را می گفتم که 
بـــه هـــر حال قرعه به نام نســـاجی افتاد 
و آنها باید مقابل ما شکســـت بخورند.

الان چقدر امیدوار به ماندن در 
لیگ برتر هستید؟

ببینیـــد ایـــن تـــک امتیـــاز کـــه مقابـــل 
پیـــکان بـــه دســـت آوردیـــم مـــا را از ۸0 
درصـــد رد کـــرد. تـــا قبـــل از ایـــن بـــازی، 
20 درصـــد امید و شـــانس بـــرای ماندن 
داشـــتیم امـــا الان واقعـــاً ۸0 درصـــد 
شـــانس مانـــدن داریـــم و البتـــه همـــه 
چیز دســـت خودمان اســـت. ما منتظر 
لغزش رقبا هســـتیم و مس کرمان هم 
بـــه مـــا باخت و هـــم به پرســـپولیس که 
این مســـأله باعث شـــد به جایـــگاه آنها 
نزدیک شـــویم. این مســـأله باعث یک 
همـــت عمومی شـــده. از هیـــأت مدیره 
و مســـئولان گرفتـــه تـــا تیـــم و اعضـــای 
آن همـــه و همـــه دســـت به دســـت هم 
دادیـــم تا بهترین اتفاقـــات بیفتد. مثاً 
بـــرای بـــازی با پیـــکان معاونیـــن منطقه 
آزاد ارونـــد آمدنـــد و حتـــی در رختکـــن 
حضـــور پیـــدا کردنـــد و به بچه هـــا و تیم 
خسته نباشـــید گفتنـــد. با ایـــن حرکت، 
بچه هـــا امیـــدوار می شـــوند. مـــن بـــه 

بچه هـــا هـــم گفتـــم شـــما در ایـــن 3، 4 
هفتـــه آنقـــدر خوب کار کردیـــد که حالا 
همـــه تـــاش می کننـــد تیـــم در لیـــگ 
برتـــر بمانـــد و حمایـــت می کننـــد. قبـــاً 
فقـــط بـــرای بازی آبرومندانـــه به میدان 
می رفتنـــد امـــا حـــالا بـــه دنبـــال بـــرد 
هســـتیم و ماندن در لیگ برتر. حتی تا 
یکـــی، 2 هفته پیش مســـئولان معتقد 
بودنـــد بایـــد بـــرای لیـــگ برنامه ریـــزی 
کنیـــم امـــا حـــالا امیـــدوار به مانـــدن در 

لیـــگ برتر شـــدند.
در کل تیم خیلی خوب هم بازی 

می کند.
یـــن موضـــوع و  راضـــی هســـتم از ا
تغییراتـــی کـــه باعـــث بهتـــر شـــدن تیـــم 
شـــد. تیـــم صنعت نفـــت آبـــادان حیف 
اســـت کـــه بـــه لیـــگ یک بـــرود. آبـــادان 
در همـــه جـــای ایـــران طرفـــدار دارد کـــه 
امیـــدوارم در لیگ برتـــر بماند، چه من 
باشـــم و چـــه نباشـــم. مهـــم ایـــن اســـت 
کـــه صنعت نفـــت در لیـــگ برتـــر بماند.

پیکان به پر و پای ما پیچید!

ویسی: نساجی باید در 
آبادان شکست بخورد

۸۰ درصد شانس برای ماندن در لیگ برتر داریم
صنعت نفــت آبــادان بــا حضور عبدالله ویســی متحول شــد و توانســت امتیــازات مهمی در این چند هفته اخیر به دســت 
بیاورد. امتیازاتی که آنها را به تیم رده چهاردهمی مس کرمان نزدیک تر کرد. عبدالله ویسی سرمربی جدید زردپوشان 
آبادانــی کــه حــالا بیــش از هــر زمانی امیدوار به ماندن تیم در لیگ برتر اســت، درباره بازی با پیــکان، بازی هفته آینده 

مقابل نســاجی مازندران و... صحبت های جالبی دارد.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

تیم صنعت نفت آبادان 
حیف است که به لیگ 

یک برود. آبادان در 
همه جای ایران طرفدار 

دارد که امیدوارم در 
لیگ برتر بماند، چه من 

باشم و چه نباشم. 
مهم این است که 

صنعت نفت در لیگ 
برتر بماند


